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Osiedla 1 OOO-lecia 
w Jastrzębiu Zdro;u 

Szanowna Pani 

Anna Hetman 

Prezydent Miasta 

Jastrzębie - Zdrój 

Sprawozdanie 

z pracy Zarządu Osiedla 1000-Iecia Szeroka 

za okres od Styczeń 2022 do grudnia 2022. 

1. Zarząd Osiedla 1000-lecia został powołany na ogólnym zebraniu mieszkańców 
15 czerwca 2021 r. 

2. Zarząd pracuje w składzie: 

Elżbieta Słoń - Przewodnicząca 

Rafał JACEK- Zastępca Przewodniczącego 
Katarzyna Powroźnik - Członek Zarządu 

Elżbieta Śliwczyńska - Członek Zarządu. 

3. Zarząd w omawianym okresie odbył 9 posiedzeń. 
- Na pierwszym posiedzeniu zapoznał się z pracami poprzedniego Zarządu, jak i 
problemami zgłaszanymi przez mieszkańców. 
- Członkowie Zarządu zgłosili 2 projekty do osiedlowego Budżetu 
Obywatelskiego na rok 2023, z czego jeden będzie realizowany w 2023 r. 
- Zarząd Osiedla skierował kilka pism do Urzędu Miasta i Miejskiego Zarządu 
Nieruchomości. W pismach tych zwracał się z : pomalowanie siedziby Zarządu. 

Otrzymaliśmy informację z Miejskiego Zarządu Nieruchomości, że siedziba 
zostanie pomalowana w 2022 r .. Do dzisiaj nie jest pomalowana. 

W pismach do Urzędu Miasta w imieniu mieszkańców zwracał się z prośbą o: 
- przywrócenie jakiegokolwiek połączenia z miastem Rybnik, do którego to 
mieszkańcy bardzo często udają się w sprawach ZUS i orzeczenia o stopniu 
niepełnosprawności. Niestety, za każdym razem, kiedy poruszana jest ta sprawa 
słyszymy odpowiedź nie da się. 
Zarząd zwracał się także z pismem o pomalowanie pasów na ul. Reja i 
postawienia znaku przejścia dla pieszych - tak jak to było dotychczas. 



W jednej z odpowiedzi przeczytaliśmy, że „jak były pasy, to było niebezpiecznie". 
Nic dodać, nic ująć. Pasów jak nie było tak nie ma, a mieszkańcy chodzą jak im 
się podoba. 

- Zarząd na jednym z posiedzeń dokonał podziału środków przeznaczonych na 
jego działalność na poszczególne zadania. W rezultacie kwota ta uległa zmianie z 
7000,00 zł do 3200,00zł, także zadania musiały się nieco zmienić. 

- Zarząd włączył się w przygotowanie imprezy dożynkowej w dzielnicy Szeroka. 
- W ramach otrzymanych środków Zarząd przygotował wraz z Świetlicą 
Osiedlową ASTRA imprezę mikołajkową, podczas której zostały rozegrane różne 
konkursy w dziedzinie kultury. Zwycięzcy poszczególnych zajętych miejsc od I 
do XXX. 

- Przewodniczący Zarządu uczestniczył w spotkaniu organizowanym przez 
Prezydenta Miasta w związku ze zmianą statutu osiedli i sołectw, które odbyło się 
w U rzędzie Miasta. 

- Zarząd określił dyżury w siedzibie Zarządu w celu bliższego kontaktu z 
mieszkańcami. Przewodniczący i członkowie Zarządu pełnili dyżur w siedzibie 
Zarządu dwa razy w miesiącu, w każdy pierwszy i trzeci poniedziałek tygodnia. 
Niestety, w związku z tym, że siedziba mieści się w bloku mieszkalnym, 
mieszkańcy mieli ograniczoną możliwość wejścia do siedziby Zarządu i tych 
spotkań bezpośrednich było niewiele. 

- Zarząd Osiedla włączał się w różne uroczystości i spotkania w swojej dzielnicy i 
w mieście. 

- Kilka razy odbył przegląd Osiedla zwracając uwagę na jego czystość, 
oświetlenie, chodniki. Wielokrotnie zwracał uwagę dzieciom i młodzieży o 
niewłaściwym ich zachowaniu. 

- Na prośbę mieszkańców Zarząd zorganizował dwie wycieczki, w których wzięło 
udział około 96 osób. Była do wycieczka do Krakowa na Wianki i do Zamku w 
Ogrodzieńcu. Wycieczki od wielu lat cieszą się wielkim powodzeniem. Mając na 
uwadze integrację mieszkańców i całych rodzin, takie wycieczki Zarząd będzie 
organizował w przyszłości. 
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